
 

                     

 

Dzień dobry Jakubie, jesteś już absolwentem szkoły, który miał spore osiągnięcia i 

sukcesy w nauce.  Dlatego chcemy przeprowadzić z  Tobą wywiad i zadać Ci kilka 

pytań: 

 

- Jaki kierunek kształcenia wybrałeś i dlaczego? 

 

PK: Wybrałem kierunek technik logistyk, ponieważ pokrywa się on z moimi 

zainteresowaniami. Logistyka to jedna z najbardziej rozwijających się dziedzin na rynku 

pracy. Jest to bardzo dynamiczna branża, która daje ogromne możliwości rozwoju 

gospodarczego. 

 

- W jaki sposób zdobyta wiedza może pomóc  Ci zrealizować swoje plany życiowe? 

 

PK:  Wiedza zdobyta podczas nauki mojego zawodu otwiera wiele drzwi. Mam możliwość 

podjęcia pracy oraz dalszego zwiększania swoich kwalifikacji zawodowych podczas 

studiowania. Dzięki temu ścieżki rozwoju mojej kariery są szerokie. Pozwoli mi to w 

przyszłości na zapewnienie sobie stabilności finansowej oraz spełnienia się w pracy 

zawodowej. 

 

- Czy Twoim zdaniem szkoła przygotowała Cię do życia? 

 

PK: Myślę, że szkoła przygotowała mnie do życia, zwłaszcza pod względem zawodowym. 

Podczas pięciu lat nauki dwukrotnie odbywałem miesięczne praktyki zawodowe. Lekcje 

zawodowe natomiast były miłym urozmaiceniem planu lekcji, zwłaszcza zajęcia praktyczne. 

Ogólnie lata spędzone w naszej szkole były latami nauki zawodu, jak i po prostu życia. 

 

- Jakie są Twoje osiągnięcia szkolne, z których jesteś najbardziej dumny? 

 

PK: Jestem najbardziej dumny z otrzymania stypendium prezesa Rady Ministrów oraz ze 

zdobycia finału w Ogólnopolskim Konkursie Wiedzy o Złote Lilie Jadwigi Andegaweńskiej. 

Jestem też dumny z wyboru na delegata Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Wywiad z Patrykiem Kocha  

- tegorocznym absolwentem   

Zespołu Szkół Technicznych  

w Kolbuszowej 

 

 



Podkarpackiego. Na uwagę zasługuje również zdobycie I miejsca w Powiatowym Konkursie 

Wiedzy Historycznej o Powstaniu Styczniowym. 

 

- Jak to robisz, że dobre wyniki przychodzą Ci z taką łatwością? 

 

PK: Myślę że kluczem jest dyscyplina i systematyczność. Dobre planowanie, organizacja i 

regularność pozwalają na bardzo efektywne przygotowanie i opanowanie wiedzy.  

 

- Jakie są Twoje plany na najbliższą przyszłość? 

 

PK: W najbliższej perspektywie planuję zdać maturę na możliwie największy wynik i zacząć 

studia związane z logistyką, aby zwiększyć swoje kwalifikacje zawodowe. Planuję brać 

udział w kursach i rozwijać ciągle swoje kompetencje oraz pasję.  

 

- Dlaczego Twoim zdaniem warto uczyć się w ZST? 

 

PK: Moim zdaniem warto się uczyć w ZST Kolbuszowa. Jako uczeń mogę powiedzieć, że 

szkoła kładzie duży nacisk na praktyczne umiejętności, które później można zastosować w 

pracy. Mamy dostęp do dobrze wyposażonych pracowni i narzędzi, dzięki którym uczymy się 

rzeczy, które naprawdę przydadzą się w przyszłości. Będąc absolwentem ZST mamy dwie 

kwalifikacje zawodowe oraz egzamin maturalny, co pozwala na wolność wyboru w podjęciu 

pracy lub kontynuacji nauki. 

 

- Czy Twoją przyszłość wiążesz z wyuczonym zawodem? 

 

PK: Zdecydowanie swoją przyszłość wiążę z wyuczonym zawodem. Zdobyte podczas nauki 

doświadczenia utwierdziły mnie w przekonaniu, że logistyka jest drogą, którą chciałbym 

podążać.  

 

- Bardzo dziękujemy za poświęcony czas, za szczerą rozmowę, życzymy realizacji 

marzeń i planów życiowych, zarówno tych mniejszych, jak i tych dużych. 

 

Wywiad przeprowadziły: Gabriela Blat, Zuzanna Kasiewicz, Wiktoria Wilk i Julia Serafin- 

uczennice i przedstawicielki  Samorządu Uczniowskiego 

 

 


